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KÉRDÉS
az Országgyűlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történt a mobil postai rendszer bevezetése óta?" címmel a Házszabály 91 . §-
a alapján kérdést kívánok benyújtani Kovács Kálmán Informatikai és Hírközlési
Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A mobilpostai rendszer bevezetése óta megyénként mennyi postai ingatlant
értékesítettek és ebből mennyi bevétele származott a postának?

A mobilpostai rendszer bevezetése mennyi postai munkavállaló elbocsátásával
járt együtt?

E két kérdésre várom Miniszter Úr válaszát .

Budapest, 2005 . szeptember 26 .
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